



Declaration

The village of Baduo in Wenchuan County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

The village committee

Major successors: Yu Shiyun

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省汶川县巴夺村是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。

村委会



主要传承人

李世云

Declaration

The village of Baduo in Wenchuan County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.


The village committee

Major successors: Zhu Jinlong

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省汶川县巴夺村是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



主要传承人  傅金九

Declaration

The village of Baduo in Wenchuan County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

The village committee

Major successors: Zhu Guangliang

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省汶川县巴夺村是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



主要传承人  朱亮

Declaration

The village of Baduo in Wenchuan County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

The village committee

Major successors: Yang Junqing

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省汶川县巴夺村是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



主要传承人

A handwritten signature in black ink, accompanied by a red circular seal. The signature appears to be '杨德贵' (Yang Degui).

Declaration

The village of Luobo in Wenchuan County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.


The village committee

Major successors: Wang Mingjie

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省汶川县萝卜寨是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



主要传承人  李映杰

Declaration

The village of Qiangfeng in Wenchuan County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

The village committee

Major successors: Wang Zhigao

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省汶川县羌锋村是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。

村委会



主要传承人 王治高

Declaration

The village of Qiangfeng in Wenchuan County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

The village committee

Major successors: Wang Zhisheng

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省汶川县羌锋村是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



主要传承人 王增祥



Declaration

The village of Buwa in Wenchuan County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

The village committee

Major successors: Zhu Deping

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省汶川县布瓦村是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。

村委会



主要传承人

朱法平



Declaration


The village of Buwa in Wenchuan County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

The village committee

Major successors: Dong Tianfu

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省汶川县布瓦村是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。

主要传承人  董福



Declaration

The town of Puxi in Li County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

Dec.31, 2008

Major successors:

Wang Dingxiang	Wang Fushan	Meng Zicheng
Meng Gang	Yu Zongwen	Yu Xueqing
Bai Yinbao	Wang Gang	Wang Delin
Wang Deshun	Yu Zhubao	Xu Quanzhi
Wang Baoyuan	Yu Xianghua	Wang Runshan
Wang Mingbao	Yang Zhengrong	Wang Mingjun
Yin Fuzhong	Huang Tao	

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川理县董溪乡是“羌年”活动传承地，我们知县并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



主要传承人：

王定湘

王福山

王成成

王刚

王学清

王保元

王刚

王德林

王德顺

王竹宝

徐永其

王保元

王福山

王刚

王明华

王保元

王明华

王福山

王刚

王保元 (县文化馆)

Declaration

The town of Taoping in Li County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

Dec.31, 2008

Major successors:

Chen Guoliang	Tao Chaojun	Ma Liqiang
Wang Guian	Yu Zhimin	Wang Gang
Wang Yongfang	Huang Yongming	Zhang Jixia
Yang Xingfu	Zhou Runlan	Yang Zhilan
Zhou Yanjun	Yang Maoshan	Zhou Lifu
Ma Tuhua		

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川理县桃坪乡是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。

二〇〇八年十一月三十一日

主要传承人：

陈国良 陶朝俊 马强 王树成 余志民
王刚 王永芳 黄小明 张霞 杨兴富
周国兰 杨志兰 周德军 杨茂山 周社祥
马工亮

Declaration

The town of Xuecheng in Li County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

Dec.31, 2008

Major successors:

Wan Chengying	Pan Shubing	Wang Dingjun	Ma Guohong
Mai Zhengu	Yang Jianmin	Wang Qiuyun	Yu Tangyun
Wang Jinhua	Wang Sutao	Wang Jinhua	Cao Guanghua
Xu Minghua	Ma Guocheng	Zhu Zhongbao	Yang Shuihua
Zhou Shuangyin	Qi Shuzhi	Pan Baolin	Yu Yongzhi
Gan Luqun	Yang Suzheng	Ma Huahua	Zuo Zhengming
Yu Zhougu	Zuo Shixiang	Guan Renyi	Yu Xiufang
Ma Qinggu	Song A nting	Rao Qinghua	Yu Shaihua
Ma Sangu	Rao Haijin		

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会

中国四川绵竹年画是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



二〇〇八年十二月二十一日

主要传承人

王心忠	潘书五	王世华	马国宏	寿玲姑
杨建民	王勤云	余唐云	王金花	王李桃
王金花	曹克花	徐明花	马国成	朱忠保
杨小花	周双银	刘书芝	潘保林	余江芝
王路解	杨素贞	马花花	王志明	余国姑
寇仁义	余秀芳	李世香	王安廷	马三姑
饶清花	饶海全	马清姑	余好花	

Declaration

The town of Heihu in Mao County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

Mao County Heihu Township People's Government

Major successors: Ren Yongxin

Yu Youcheng

He Guofu

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省茂县黑虎寨是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。

茂县黑虎乡人民政府

主要传承人：任永新

余友成

何国富

Declaration

The town of Qugu in Mao County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

Mao County Qugu Township People's Government

Major successors: Bai Yingchang

Wang Fudou

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省茂县曲谷乡是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



主要传承人：白英长

王福豆

Declaration

The town of Sanlong in Mao County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

Mao County Sanlong Township People's Government

Major successors: Yang Youyun Yu Guangyuan
Wang Wanlun

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省茂县三龙乡是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



主要传承人：

杨友云

余光元

王万伦

Declaration

The town of Diexi in Mao County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

Mao County Diexi Township People's Government

Major successors: Chen Tianfu

Qi Anchun

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省茂县叠溪镇是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



主要传承人： 陈天福
祁宝春

Declaration

The town of Fengyi in Mao County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

Mao County Fengyi Township People's Government

Major successors:

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省茂县凤仪镇是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。

茂县凤仪镇人民政府



主要传承人：

Declaration

Songpan County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

Xiaoxing Township People's Government

Major successors:

Lang Jiamu

Jian Cheya

Long Bota

Ze Wangrenqing

Long Zhumei

Qing Cuomei

Jia Gaya

Zi Duoji

Dec.30, 2008

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省松潘县“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



主要传承人

郎加木

龙波他

龙珠妹

甲尔牙

见车牙

泽旺仁青

青磋妹

白多左

2008年12月30日

Declaration

Songpan County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

Jinan Township People's Government

Major successors:

Li Shifu Bai Lijiang Wang Liming Jia Meta

Dec.30, 2008

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川松潘县申报“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川文化厅“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。

进安镇人民政府

主要传承人：

李世富 白吉江 王显明 甲心她

2008年12月30日

Declaration

The town of Qingpian in Beichuan Qiang Autonomous County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

Beichuan Qiang Autonomous County Qingpian Township People's
Government

Major successors:

Mu Guangyuan Yang Huawu

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省北川羌族自治县青片乡是“羌年”活动传承地，
我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质
文化遗产名录”。

北川羌族自治县青片乡政府



主要传承人

母广元 柯守武

Declaration

The town of Yuli in Beichuan Qiang Autonomous County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

Beichuan Qiang Autonomous County Yuli Township People's
Government

Major successors:

Mu Guangyuan Yang Huawu

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省北川羌族自治县禹里乡是“羌年”活动传承地，
我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质
文化遗产名录”。

北川羌族自治县禹里乡政府



主要传承人

叶广元 杨朝



Declaration

The town of Suojiang in Pingwu County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

The town People's Governmen

Jan.5, 2009

Major successors: Wang Shunxiang

Jiang Zeyou

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省平武县锁江乡是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



主要传承人 (签字按手印)

2019年12月
王...
[Red Handprint]
[Red Handprint]

Declaration

The town of Doukou in Pingwu County is the area where the Qiang New Year Festival is prevalent. We know and support Sichuan Provincial Culture Department's decision to list the "Qiang New Year Festival" as an intangible cultural heritage under urgent state protection.

The town People's Governmen

Feb.13, 2009

Major successors:

Zhu Shiyu Ma Wanping Guo Hongcai

联合国教科文组织政府间保护非物质文化遗产委员会：

中国四川省平武县豆叩镇是“羌年”活动传承地，我们知晓并支持四川省文化厅将“羌年”申报“急需保护的非物质文化遗产名录”。



2009年2月13日

主要传承人（签字按手印）

朱世玉 马万峰 郭洪莱